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Vad vore vi utan våra seniorer som håller ordning och hjälper till på vår fina anläggning. 

”Gubbagänget” fångade under fikapaus, denna gång tillsammans med sina respektive. 



 

Årsmöte IFK Värsås den 7/3 2023, kl. 19.00 

 

Dagordning: 

1. Årsmötet öppnas 

2. Val av ordförande för mötet 

3. Anmälan av protokollförare mötet 

4. Fastställande av dagordning 

5. Val av 2 personer, tillika rösträknare, att justera årsmötesprotokollet 

6. Fråga om årsmötet utlysts i behörig ordning 

7. Verksamhetsberättelse för verksamhetsåret 2022 

8. Revisionsberättelse för 2022 

9. Beslut om fastställande av resultat- o balansräkning för 2022, samt disposition av 2022 

års resultat 

10. Beslut om ansvarsfrihet för styrelsen för verksamhetsåret 2022 

11. Behandling av styrelsens förslag och inkomna motioner 

12. Val av ordförande för 1 år 

13. Val av 4 ordinarie ledamöter för 2 år 

14. Val av 1 styrelsesuppleanter för 2 år  

15. Val av 1 revisor för 2 år 

16. Val av 1 revisorssuppleant för 2 år 

17. Val av 2 ledamöter till valberedningen en för 2 år och en för 1 år  

18. Val av representanter till VFF och VIF årsmöte 

19. Fastställande av förslag till medlemsavgifter för 2024 

20. Övrigt 

21. Årsmötet avslutas 



Verksamhetsberättelse IFK Värsås 2022 

 

Sedan årsmötet 2022-03-15 har styrelse och revisorer för IFK Värsås haft följande sammansättning: 

   

  Vald till årsmöte  

Ordförande:  Tommy Johansson 2023 

V. ordförande:  Erik Orlov 2024  

Kassör:  Helen Orlov 2023 

 

Ledamöter:  Jens Larsson, fotbollsansvarig 2024 

 Malin Wennblom 2024 

 Joakim Forsell 2023 

 Annsofie Johansson 2024 

 Siv Hamström 2023 

 

Suppleanter:  Lena Karlsson 2024 

 Raimo Mäntylä 2023 

 

Revisorer: Conny Johansson 2024 

 Svante Carlsson 2023 

 

Revisorssuppleanter: Roger Åkesson 2024 

 Linus Wennblom 2023 

 

 

Efter att vi haft två år med pandemi kunde vi nu bedriva full verksamhet under större delen av året då 

pandemi reglerna slutade under mars månad 

Styrelsen har under året haft 11 protokollförda sammanträden. 

 

Skadevicup kunde i år genomföras  som planerat. Vilket gjorde att föreningen fick in inkomster från 

denna cup, dels för planhyror men också en stor del från kioskverksamheten. Kiosken genererade  

20.000:- och för planhyror fick vi 15.000:- 

Ökade kostnader för anläggningen under året gör att vi redovisar ett minusresultat detta år. De ökade 

kostnaderna beror på att vi investerat i nya robotgräsklippare för 380 000 kronor. Trots denna stora 

investering har vi fortfarande god likviditet. Vi erhöll investeringsbidrag med 150 000 kronor. 

Seniorserierna genomfördes med dubbelspel då pandemin var borta och allt flöt på som vanligt. 

Både A-lag och U-lag fullföljde seriespelet och behöll sina platser i serien till nästa år vilket gör att 

representationslaget fortsätter spela i div. 4.  

Tyvärr fick vi inte till något damlag till säsongen 2022 så vi tvingades dra oss ur seriespel för damer. 

Många har lagt ned ett stort arbete för att få till ett damlag och vi hoppas att om något år kunna start ett 

damlag igen. Vi har en god tillväxt på flicksidan..         

Ungdomsverksamheten med pojk- och flicklag har i stort sett genomförts som tidigare, då 

restriktionerna för yngre inte varit lika hårda.  

 



 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

Resultatrapport 

 

 

          Utfall 2021 

 

 

 Not 

 

 

Utfall 2022 

(Kr)    

    

Intäkter    

Föreningsintäkter 189 373  402 766 

Bidrag 315 876 1 464 345 

Medlemsavgifter 75 750  79 550 

Övriga intäkter 28 127  23 225 

Summa intäkter 609 126  969 886 

    

Kostnader    

Föreningskostnader -209 254  -225 026 

Övriga externa kostnader -303 977  -682 202 

Ledare & Utbildning -140 069  -148 725 

    

Summa kostnader -653 300  -1055953 

    

Resultat      - 44 174   -86 068 

    

Balansrapport 2021-12-31  2022-12-31 

(Kr)    

    

Tillgångar    

Byggnader och mark 1 000  1 000 

Upplupna intäkter 21 500  0  

Kassa och Bank 299 659  231 136 

Summa tillgångar 322 159  232 136 

    

    

Eget kapital     

Eget kapital -376 407  -390 591  

Årets resultat      -  44 174   -86 068 

Summa eget kapital -420 581  -476 659 

    

Skulder    

Långfristiga skulder - ROA lån 705 866  675 866 

Övriga kortfristiga skulder 28 685  32 918 

Upplupna kostnader 8 189  0 

Summa skulder 742 740  708 784 

Summa eget kapital och skulder 322 159  232 136 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



IFK Värsås herr 2022 

 

 
 

Hej IFK vänner, 

 

Summering av säsongen 2022.  

Värsås herrar var återigen tillbaka i div 4 och kunde stoltsera med att vara det 3:e bästa laget i 

Skövde kommun. Vi hade en härlig start på försäsongen med mycket folk på plats på 

träningarna. Vi klev in med ett gott självförtroende då vi kände oss bekväma i vårt spelsystem 

och hade varit rejält spelförande under de sista två säsongerna i div 5. 

Försäsongen och DM gick inte riktigt som planerat vi fick inte i gång spelet och det saknades 

flera spelare varje match vilket gjorde att vi inte kunde spela ihop oss något vidare. Inför den 

efterlängtade premiären borta mot Götene IF(senare rättvisa seriesegrare) fanns det en del 

orosmoln på himmelen. Känslan var ändå relativt god när domaren blåste i pipan denna soliga 

vårdag. Men så jobbigt det blev, sällan har man känt sig så avklädd som tränare och spelare 

som vi blev då matchen slutade 9-0 och allt av självförtroende var borta sen.  



Men i sann Värsåsanda tog vi fram det blåvita hjärtat till hemmapremiären mot Fagersanna 

och fighta till oss en 1-0 seger. Vi hade det riktigt kämpigt med målproduktionen under våren 

och släppte in alldeles för enkla mål. Inget fick vi gratis. Hemma mot Halvorstorp och borta 

mot Hjo spelade vi ganska bra och skapade en hel del men fick inte in bollen och matcherna 

slutade 0-0. Värdefulla poäng gick till spillo.  Man minns ändå vändningen hemma mot 

Trollhättan 3-2 där kapten Briland avgjorde på slutet. Matchen mot Vara borta vanns med 2-1 

en härlig sommarkväll i juni. Under hösten fortsatte strulet med skador och bortresta spelare. 

Vi fick slita hårt i varje match och kunde till sist säkra kontrakten i den näst sista omgången 

hemma mot Vara SK (2-1). Under hösten fanns det två riktigt goda matcher att minnas Skara 

borta 2-2 samt segern mot Falköping hemma 4-0. 

Killarna har visat en härlig inställning både på träning och match, vi fick inte mycket gratis 

den här säsongen men vi tar med oss en hel del lärdomar och förhoppningsvis kan vi visa upp 

ett stabilare spel under 2023.  

En glädjande nyhet inför nästa säsong är att Jacob Orlov ansluter till ledarstaben. Tänk vilken 

dröm det skulle vara att få se honom i den blåa matchtröjan också. Vi tackar Johan Östh som 

ledare men Johan kommer fortsätta som spelare. Per Ander Larsson lämnar oss också han 

kommer fortsätta vara ledare i IFK Hjo under 2023.  

Som det ser ut dagsläget får vi behålla alla spelare utom Joakim Sulkava som går till 

Korsberga samt den ständigt glade Ashor Gewargis som får avsluta karriären på grund av 

skada. På plussidan har vi Charlie Wejnblad som kommer från BK Trix. Ytterligare något 

nyförvärv kan det bli tal om, men i det stora hela är vi väldigt nöjda med den truppen vi har 

och vi ska fortsätta utveckla våra egna produkter som vi har i föreningen. 

Gott nytt 2023 

/Tränare Tommy Krans.  

 

 

 



På barn- och ungdomssidan har föreningen haft 8 lag under 2023. 
 

 

Utöver de sex lag som följer härefter, har föreningen också haft ett pojklag födda 2004-2006 

igång, under ledning av Jesper Karlsson och Kenneth Fredriksson. Det startades också upp ett 

lag för pojkar och flickor födda 2015-2016 som Johan Andersson, Tommy Nord Bårring och 

Ola Bustad har haft hand om. 

 

 

IFK Värsås var som samarbetsklubb inbjudna till Södermalms IP den 8 oktober när SAIK 

mötte Trelleborg FF.  

 

Spelare från föreningens yngre lag var med som maskotar vid line-up före match. 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 



Pojkar 2014 
  

Inför säsongen 2022 har vi valt att delta i seriespel och poolspel under våren och hösten. 

Resultaten på matcherna har varit varierande men med en positiv utveckling. Glädjande att se 

är att barnen alltid har sett fram emot att spela matcher. Vi har även själva hållit i ett poolspel 

och bjudit in tre lag utifrån. Under 2023 kommer vi fortsätta att spela 5 manna matcher. 

Barnen har utvecklat sitt passningsspel och spelförståelse under året. Under säsongen har vi 

tränat två gånger i veckan med god uppslutning. Samtliga spelare från säsong 2021 fortsatte 

spela 2022 (alla pojkar födda 2014 i Värsås skola). 

  

Barnen har även erbjudits att vara maskotar till en Skövde AIK match vilket vissa av barnen 

deltog i tillsammans med andra ungdomslag från IFK Värsås. 

  

  

//Fredrik Warmark, Tommy Händel, Jonas Wetterbro  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Flickor 2014 
 

Vi har haft 15 aktiva tjejer i truppen under året. 

I division 10 Västergötland flickor har vi under året spelat 8 matcher.  

 

En stark, aktiv trupp med engagerade föräldrar. Något vi bör lägga stor vikt vid och fortsätta 

bygga på. 

 

Undertecknad har gått ledarutbildningen efter årets säsong.  

 

Ledare Lene-Therese Simonsen och Polly Wennblom 



P-11,12,13 

Spelare 

I dagsläget så består laget av 12 st spelare varav 8 st är födda 2013, 3 st är födda 2012 samt en 

född 2011. 

Vi har tappat en spelare samt det har börjat en ny under våren. Vi har även haft en född 2012 

som har varit med och provat på, återstår att se om denne fortsätter. 

Verksamhet träningar 

Under våren och höstens träningar har mitt och Jennickas största fokus legat på att bygga 

laganda. Grabbarna bråkade inledningsvis väldigt mycket på träningarna och det var överlag 

taskig attityd. Detta har vi nu fått bukt med men det finns fortfarande en del arbete kvar att 

göra så som att alla ska känna sig inkluderade samt visst språkbruk. 

Rent träningsmässigt så har vi övat på passningsspel, mycket kondition i form av idioten samt 

styrka med mycket knäböj. Vi har även varvat in en del skott samt börjat nosa på dribblingar 

vilket har varit uppskattat hos barnen. Vi har även avslutat varje träning med att köra match 

då barnen tycker det är roligast. 

Matcher spelade 

Antalet matcher som har spelats under 2022 är 10 st samt 1 st inställd vad jag kan utläsa på 

laget.se. 

Dessa matcher har spelats med varierat resultat. Under våren så spelare de 7 manna. Då det är 

flest födda 2013 i laget så vart det väldigt svårt för dem att ens ha en chans mot 2 år äldre 

spelare. Detta i kombination med att det var dålig uppslutning på matcherna gjorde att det inte 

gick så bra. 

Efter sommaren gick vi ner och spelade på 5 manna istället vilket var mer rimligt och då 

började det även gå mycket bättre på matcherna. 

Jag tror även att träningarna vid det här laget började ge effekt då vi hade kört mycket 

kondition samt byggt upp laganda i laget. 

Utbildningar ledare 

Under hösten så har Jennicka gått 2 st utbildningar i sin roll som ledare. 

Jag (Gissur) har också behov att gå dessa och så fort det klaffar med arbete och privatliv. 

Kommande utvecklingsbehov 

Under vintern så är vår ambition att försöka rekrytera lite nya barn till laget, än så länge går 

det trögt, men vi har höga förhoppningar om att i alla fall kunna få in ett par till. 

Det vi ska fortsätta jobba på i laget är passningsspelet, samt att alla ska känna sig inkluderade. 

/Gissur och Jennicka 

 

 

 

 

 



P2008/09/10 

Nya spännande utmaningar väntade våra grabbar inför säsongen då vi skulle ta klivet upp och 

spela 9 mot 9. Större plan och offside bl.a. Utmaningar som grabbarna tog sig an och 

hanterade på ett bra sätt. 9 mot 9 blev även en utmaning för oss ledare då vi aldrig har spelat 

det själva och var inte helt säkra på hur vi skulle tänka men efter lite tips och råd från andra 

ledare i föreningen så hade bildat oss en bra grund. 

Vi deltog i Giff-cupen där vi fick möta tufft motstånd men fick ändå med oss ett antal matcher 

och erfarenheter som var nyttiga. Vi spelade även två träningsmatcher innan serien tog igång. 

Under säsongen har vi spelat i div 7 Skövde, en serie där rekommendationen var pojkar födda 

08/09. En serie som blev väldigt tuff för oss. Vi fick möta lag som hade spelat 9 mot 9 en 

säsong innan. Vi spelade 18 matcher varav vi vann 3 och förlorade 15 vilket resulterade i att 

vi slutade näst sist. 

Vi har under säsongen varit en grupp på 16 spelare, vi har haft 63 träningstillfällen med oftast 

bra uppslutning. 

Vill även passa på att tacka herrlaget för deras fina domarinsatser på våra hemmamatcher och 

även för att dom ställt upp och hjälpt till med lite målvaktsträning. Vill även passa på att rikta 

ett tack till dom individer som har skött om anläggningen och våra planer, alltid fint klippt 

och kritat inför våra matcher. 

Nu återstår att se hur nästa säsong ser ut. 

/Niklas Larsson, Linus Wennblom 



F11-12 

Vi startade upp i oktober 2021 med inne träningar i gymnastiksalen i Värsås. Med Malin 

Olausson och Jimmy Karlsson som tränare för laget. 

Fortsatte med att träna inne men också använda oss av våran grusplan en gång i veckan. 

Totalt under året blev det möjligheter till 54 tränings tillfällen. 

Vi hade 13 tjejer i truppen under året. 

2 träningsmatcher och 13 matcher i div7 Skövde. Vi hade blandade resultat i våra matcher 

men hade en underbar utveckling. 

Våran målsättning för varje match var att göra 3 mål och att visa upp vårat passningspel vilket 

vi lyckades med väldigt bra. 

Ett litet sommarläger hann vi med på hemmaplan i mitten av sommaren. 

/Malin och Jimmy 

 

 

 

 

Flickor födda 2009/2010 

Säsongen 2022 har laget spelat matcher i division 6 Mariestad flickor och detta var det sista 

året med spel 7 mot 7. Inför seriestart medverkade vi på cupen Vinterulven i Ulvahallen med 

spel 8 mot 8. En fantastisk uppladdning inför säsongen som toppades av ett miniträningsläger 

på hemmaplan med övernattning i klubbstugan.  

Vi har under året utökat truppen med inte mindre än fem nya spelare. Några av dem helt nya i 

fotbollssammanhang, vilket har varit en utmaning för oss som ledare. 17 spelare på väldigt 

olika nivåer i fotbollskunskap kräver att träningarna planeras på ett bra sätt. De tjejer som 

spelat i flera år har tagit väl hand om de nya och det är nu ett härligt fotbollsgäng med hög 

träningsstatistik.  

Några av tjejerna gick under våren en domarutbildning och har dömt matcher 5 mot 5 i 

föreningen.  

 

Vi insåg tidigt att spel 7 mot 7 med en stor trupp inte skulle ge så mycket speltid om alla 

spelare skulle vara med på alla matcher. I samråd med spelare och föräldrar bestämde vi oss 

för att dela in dem i tre spelargrupper: blå, vit och svart. Till varje match spelade två av 

grupperna i ett rullande schema.  



Vi har legat i en jämn serie där motståndet varit bra. Målet har varit att alltid spela som ett lag 

– tillsammans – och att göra en bättre returmatch på hösten jämfört med den på våren. 

Vi har fått se fin utveckling av spelarnas sätt att vårda bollen och detta kommer vi att fortsätta 

med under nästa säsong. Vi avslutade säsongen med att spela Kickon Cup i Tidaholm, detta 

på 9 mot 9. Vi ser att spelarna är redo för nästa steg. Säsongen 2023 kommer ge oss nya 

utmaningar med ett nytt sätt att tänka gällande spel 9 mot 9. Vi får mer ytor, måste arbeta än 

mer med att varje passning (och mottagning) ska sitta och att fortsätta jobba som ett lag. 

Tillsammans går vi in i 2023 med goda förhoppningar.  

 

Nu väntar Billys Cup i Källby (futsal), Vinterulven i Ulvahallen samt någon mer sommarcup 

– allt enligt tjejernas önskan.  

 

/Jorun Larsson och Malin Wennblom 

 

 

 

 

 


